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 Møteprotokoll 

 
Utval: Yrkesopplæringsnemnda 
Møtestad: Forskjønnelsen, 8. etasje, Wigandgården 
Dato: 17.04.2018 
Tidspunkt: 09:00-10:00 

 
 
Følgjande faste medlemmer møtte: 
 
Namn Funksjon Representerer 
Roald Stenseide Medlem FRP 
Birgitte Svanevik Medlem NHO 
Sølvi Olrich Sørebø Medlem KS 
Rita Jordal Medlem LO 
Fredrik Øsleby Medlem Lærlingrepr. 
Kristin Elisabeth H. Moe Medlem Lærlingrepr.vara 

 
Følgjande medlemmer hadde meldt forfall: 
 
Namn Funksjon Representerer 
Anne Gine Hestetun Medlem A 
Tom Knudsen Nestleiar NHO 
Roger Pilskog Leiar LO 
Atle Rasmussen Medlem LO 

 
Følgjande varamedlemmer møtte: 
 
Namn Møtte for Representerer 
Elisabeth Refvik Atle Rasmussen LO 
   

 
Merknader 
Roald Steinseide vart valt til setteleder da Roger Pilskog hadde meldt forfall. 
 

 
Frå administrasjonen møtte: 
 
Namn Stilling 
Nils Skavhellen Inntaksleiar under sak 21/18 
Birthe H. Andersen 
Cecilie Øvstedal 
Stig Aaland 
Anne Sara Svendsen 
Signe Sætre 
Ann Magritt Juvik 

Seksjonsleiar 
leiar under sak 22/18 
Seniorrådgjevar under RS3/18 
Fagleiar 
Fagleiar 
Som sekretær 
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Sakliste 

Utvals- 
saknr 

Innhald Arkiv- 
saknr 

U.Off. 

PS 18/18 Godkjenning av møteinnkalling og saksliste   

PS 19/18 Godkjenning av møtebok - Yrkesopplæringsnemnda 
05.03.2018 

2018/679  

PS 20/18 Referatsaker (meldingar)   

RS 3/18 Overgang frå Vg2 yrkesfag til Vg3 påbygg. 2018/8242  

PS 21/18 Justering av tilbodsstruktur ved dei vidaregåande 
skulane, skuleåret 2018/2019 

2017/16980  

PS 22/18 Fråfall og opplæring - tiltak 2018/8502  

PS 23/18 Ymse   
     
 
 

PS 18/18 Godkjenning av møteinnkalling og saksliste 

Saksprotokoll i Yrkesopplæringsnemnda - 17.04.2018  
 
Vedtak 
 
Møteinnkalling og saksliste vart godkjent. 
 

PS 19/18 Godkjenning av møtebok - Yrkesopplæringsnemnda 05.03.2018 

Forslag til vedtak 
 
Møtebok frå yrkesopplæringsnemnda sitt møte 05.03.2018 vart godkjent. 
 
Saksprotokoll i Yrkesopplæringsnemnda - 17.04.2018  
 
Vedtak 
 
Møtebok frå Yrkesopplæringsnemnda sitt møte 05.03.2017 vart godkjent. 
 

PS 20/18 Referatsaker (meldingar) 

Saksprotokoll i Yrkesopplæringsnemnda - 17.04.2018  
 
Rita Jordal /LO sette fram følgjande oversendingsforslag til Fylkesrådmannen: 
 

«Yrkesopplæringsnemnda kan ikke se at saken svarer ut spørsmålet i saken. 
Yrkesopplæringsnemnda mener at det må gjøres en vurdering basert på hvor mange av 
yrkesfagelevene som fullfører Vg2 finner vi igjen i lære året etter. 
Deretter må det gjøres en konkret vurdering på den enkelte skole som har Vg3 
studieforberedene tilbud, sett i lys av de yrkesfaglige tilbud skolen har, og om det fins rimelig 
tilgang til læreplass innenfor samme tilbud. 
I tillegg skal det følge saken hvilke klasser som er opprettet og eventuelt nedlagt på fullmakten 
som administrasjonen har.» 

 
Røysting 
 
Jordal sitt oversendingsforslag vart samrøystes vedteke oversendt Fylkesrådmannen. 
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PS 21/18 Justering av tilbodsstruktur ved dei vidaregåande skulane, skuleåret 
2018/2019 

Forslag til innstilling 
 

1. Følgjande utdanningsprogram/programområde blir lagt ned frå skuleåret 2018/19 
 

Skule Utdanningsprogram/programområde 
Fitjar vidaregåande skule Vg2 Interiør og utstillingsdesign 
Stord vidaregåande skule Vg1 Elektrofag m/studiekompetanse 
Stord vidaregåande skule Vg2 Medium og kommunikasjon 
Kvinnherad vidaregåande skule Innføringsklasse for minoritetsspråklege elevar 
Odda vidaregåande skule Vg1 Bygg- og anleggsteknikk 
Kvam vidaregåande skule Vg2 Industriteknologi 
Voss gymnas Vg2 Blomsterdekoratør 
Voss gymnas Vg2 Kunst, Design og Arkitektur 
Fusa vidaregåande skule Innføringsklasse for minoritetsspråklege elevar 
Askøy videregående skole Vg2 Data og elektronikk 
Austevoll vidaregåande skule Vg1 Studiespesialiserande utdanningsprogram 
Laksevåg videregående skole Vg2 Industriteknologi 
Åsane videregående skole Vg2 Industriteknologi 
Årstad videregående skole Vg2 Laboratoriefag 
Austrheim vidaregåande skule Vg1 Elektrofag 
Austrheim vidaregåande skule Vg2 Automatisering 
Austrheim vidaregåande skule Vg3 Automatisering 
Austrheim vidaregåande skule Vg1 Restaurant og matfag 

        
 

2. Kvam vidaregåande skule får oppretta ein klasse innføringskurs for minoritetsspråklege elevar. 
 
Saksprotokoll i Yrkesopplæringsnemnda - 17.04.2018  
 
Elisabeth Refvik sette fram slikt forslag på vegne av LO: 
 

«Yrkesopplæringsnemnda tilslutter seg i hovedsak rådmannens innstilling, men er sterkt kritisk til 
sein saksbehandling. Yrkesopplæringsnemnda ber om at arbeidet med å dimensjonere vgs 
starter på et tidligere tidspunkt, slik at saken kan sikres forsvalig behandling av 
yrkesopplæringsnemnda før den går videre til utvalget. Yrkesopplæringsnemnda vil i det samme 
igjen be om at i fremtidige saker, legges det frem oversikt over tilgjengelige læreplasser, slik at 
det og kan vurderes om det er grunnlag for opprettelse av ny søkbare linjer.» 

 
Røysting 
 
Refvik sitt forslag vart vedteke mot 1 røyst (FRP) 
 
Tilråding frå Yrkesopplæringsnemnda 
 
Yrkesopplæringsnemnda tilslutter seg i hovedsak rådmannens innstilling, men er sterkt kritisk til sein 
saksbehandling. Yrkesopplæringsnemnda ber om at arbeidet med å dimensjonere vgs starter på et 
tidligere tidspunkt, slik at saken kan sikres forsvalig behandling av yrkesopplæringsnemnda før den går 
videre til utvalget. Yrkesopplæringsnemnda vil i det samme igjen be om at i fremtidige saker, legges det 
frem oversikt over tilgjengelige læreplasser, slik at det og kan vurderes om det er grunnlag for 
opprettelse av ny søkbare linjer. 
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PS 22/18 Fråfall og opplæring - tiltak 

Forslag til innstilling 
 
Fylkesutvalet tek saka til orientering. 
 
Saksprotokoll i Yrkesopplæringsnemnda - 17.04.2018  
 
Tilråding frå Yrkesopplæringsnemnda 
 
Fylkesutvalet tek saka til orientering. 
 

PS 23/18 Ymse 

Saksprotokoll i Yrkesopplæringsnemnda - 17.04.2018  
 
Fredrik Øsleby leverte følgjande oversendingsforslag til fagopplæringskontoret: 
 

«Et bedre alternativ til ungdomsskole elever til muligheter innenfor yrkeslivet etter endt 
utdanning. At de før avgang tidlig ser hvilke linjer som har for få læreplasser. Slik at vi løser 
problemene med for mange elever til for få læreplasser ved start.» 

 


